
Rondvraag Gedeputeerde Tekin

 vragen namens het CDA gesteld door Christa Kuiper

Onderwerp: agendapunt 7, rondvraag gedeputeerde Tekin

a. C-stuk 10.12 Brief ANWB inzake het verbeteren van de verkeersveiligheid in de provincie NH
Ad a. Wat wordt met het rapport van 20 maart 2019 over de verkeersveiligheid in de 
Provincie Noord-Holland gedaan dat in opdracht van de ANWB is opgesteld?

b. C-stuk 10.13 Brief geluidsoverlast door hard optrekken en rijden Hilversumseweg N525
Ad b. Wat is de reactie op de brief van de beide Buurtwacht Preventie Verenigingen 
Westerheide en Argus in Laren over de toegenomen geluidsoverlast op de Hilversumseweg ( 
N525)?

c. C-stuk 10.51 Brief inzake deelname aan het Hyperloopconsortium
Ad c. Waarom is gekozen voor een deelname aan het Hyperloopconsortium voor de duur van 
1 jaar en krijgt PS na afloop van dit jaar inzage krijgen in de ervaringen c.q. kennis die is 
opgedaan door de provincie NH door deelname aan dit project?

 Vragen namens GroenLinks 

De provincie Noord-Holland bereidt groot onderhoud voor op de provinciale weg N524 tussen 
Bussum en Hilversum. Naast groot onderhoud wordt de weg ook aangepast naar de huidige eisen 
voor een weg waar 80 kilometer per uur mag worden gereden.  Aan beide zijn van de N524 liggen 
smalle fietspaden die in slechte staat zijn. In de laatste aankondiging van de provincie Noord-Holland 
is er met geen woord gerept over het onderhoud van de fietspaden of het verbreden hiervan. Ook is 
een informatiebijeenkomst die op 3 september zou worden gehouden kort van tevoren afgeblazen 
en verplaats naar oktober. Naar aanleiding van deze ontwikkelingen de volgende vragen:

- Op welke manier zijn de bewoners en andere belanghebbenden betrokken bij de 
planvorming voor groot onderhoud van de N524?

- Worden naast groot onderhoud van de provinciale weg N524 tegelijkertijd ook de fietspaden 
aangepakt en verbreed?

- Heeft de provincie Noord-Holland voldoende financiële middelen uitgetrokken om de 
fietspaden te verbeteren en te verbreden?

- Hoe is GS van plan om PS op de hoogte te houden van de vorderingen voor dit project?

 Vragen namens VVD, Statenlid mevr. van Meerten-Kok 
-betreffende agendastuk 10:19: Brief Landelijke Contourennota Toekomstbeeld 0V 2040.
In de laatste alinea van de brief komt naar voren dat binnen het regionale OV Toekomstbeeld 
drie OV-netwerkvarianten worden ontworpen. Hieruit zullen twee OV-netwerk 
voorkeursvarianten worden gedestilleerd. In de Commissie M&F -  21 juni 2018 -  is 
aangeboden de nieuwe voorkeursvarianten voor de zomer van 2019 te presenteren. 
1. In de brief van 12 maart jl. is naar voren gekomen dat u bereid bent de resultaten van 
de  voorkeursvarianten Toekomstbeeld OV 2040 aan de desbetreffende commissie te
 presenteren. Kunt u helderheid verschaffen of, en zo ja wanneer dit zal gebeuren?

https://portal.ibabs.eu/Document/DownloadAgendaItemDocument/84ecfcd6-98c5-4081-937a-167ba214e84c/78e7c32b-940a-4c5f-9205-476dbb5ad893


 Vragen namens de heer Hollebeek , PvdD

Rondvraag Schiphol RIVM

Inleiding
Schiphol is met haar uitlaatgassen van vliegtuigen verantwoordelijk voor grote gezondheidsrisico’s in 
de (verre) omgeving van Schiphol. De Randstad is inmiddels één van de vuilste gebieden van Europa. 
De vervuilde lucht kost duizenden bewoners vroegtijdig het leven. Vooral rond Schiphol en 
Amsterdam zijn de gezondheidsrisico’s hoog, blijkt uit gegevens van het RIVM.[1][2]

Ondertussen zegt minister van Nieuwenhuizen (I&W) dat Schiphol mag uitbreiden met nog eens 
40.000 vluchten (van 500.000 naar 540.000).[3]

[1] https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/4838361/kaart-lucht-vies-herrie-geluid-lawaai-
gezondheid-gezond-ongezond-smerig-rivm

[2] https://www.nhnieuws.nl/nieuws/248457/rivm-gezondheidsklachten-door-ultrafijnstof-rond-
schiphol

[3] https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20190906_7749961/stikstof-zit-lelystad-en-ook-
schiphol-dwars

Vragen:
1. Wat is uw reactie op het nieuws dat de Randstad inmiddels één van de vuilste gebieden van 
Europa is en Schiphol daar een zeer groot aandeel in heeft?

2. Deelt u de mening dat hier een enorm probleem speelt, zeker ook voor jonge kinderen in de 
nabijheid van Schiphol?

3. Bent u bereid om op te komen voor de gezondheid van de inwoners van Noord-Holland en in te 
gaan tegen het eenzijdige en kortzichtige groei-denken van Den Haag?

4. Kent u het rapport van de Raad voor de leefomgeving en infrastructuur (Rli) ‘De mainports voorbij’ 
[4] waarin wordt gesteld dat het mainportconcept een achterhaald concept is en bredere afwegingen 
en keuzes nodig zijn om een aantrekkelijk en concurrerend land te blijven dan simpelweg te blijven 
inzetten op volumegroei van vliegbewegingen?

[4] https://www.rli.nl/publicaties/2016/advies/mainports-voorbij

 

Rondvraag Veiligheid op afstand bediende bruggen OVV
Inleiding:
De Onderzoeksraad voor Veiligheid (OVV) concludeert in haar rapport ‘Veiligheid van op afstand 
bedienbare bruggen; Lessen uit het ongeval Prins Bernhardbrug Zaandam’ (sept. 2019) dat er te 
weinig wordt gedaan om ongelukken met bruggen die op afstand kunnen worden bediend te 
voorkomen.[1][2] Nu heeft de provincie Noord-Holland nog maar vrij recent het nieuwe gebouw Weg 
& Waterhuis de Langebalk in Heerhugowaard geopend, waar vanuit een groot deel van de bruggen 
en sluizen van de provincie centraal bediend moet gaan worden.[3]

[1] https://www.onderzoeksraad.nl/nl/page/12716/veiligheid-van-op-afstand-bediende-bruggen-
%E2%80%93-lessen-uit-het-ongeval
[2] https://nos.nl/artikel/2300276-onderzoeksraad-veiligheid-op-afstand-bestuurde-bruggen-
onvoldoende.html
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[3] https://www.pietersbouwtechniek.nl/actueel/nieuws/opening-van-weg-waterhuis-de-langebalk

 Vragen:

1.       Hoe staat het met de veiligheid van de op afstand bediende bruggen en sluizen van de 
provincie?

2.       Is de bediening vanuit de nieuwe centrale in Heerhugowaard veilig? Ofwel, is de conclusie van 
de OVV niet van toepassing op de bruggen en sluizen die vanuit de nieuwe centrale op afstand 
worden bediend?

3.       Hebben de bevindingen uit het rapport invloed op de ambitie om alle bij de provincie in beheer 
zijnde bruggen en sluizen in de toekomst vanuit de nieuwe centrale te laten bedienen?

https://www.pietersbouwtechniek.nl/actueel/nieuws/opening-van-weg-waterhuis-de-langebalk

